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Protokół Nr 2ł2022

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 28 marca 2022 roku.

Ad pkt 1.

. Posiedzente Komisji otworzył. Przewodniczqcy Bogusław Bartos i na
wstępie powitat wszystkich cztonków.
Stwierdził on, ze na stan 5 członków zgodnie z list4 obecności w posiedzeniu
udział.bierue 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzjl,.

Lista obecności stanowi załączniknr 1. do protokołu.
Następnie Przewodnicz4cy Komisj i powitat :

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelsk4 )

- Inspektora Wojciecha Domańskiego,
- Prezesa oSP w Czermnie Stanisława Bernackiego.

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznał. zebranych z proponowanym
porzędkiem posiedzenla, do ktorego nie było uwag. Komisja więc jednogłośnie

pr zy j ęta prop onow any p or Ządek w następuj 4cym brzmi eniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2, P rzyjęcie poruądku posied zenia Komisj i.

3. Przyjęcie protokołu z posie dzęnia Komisji z dnia 24 lutego
2022 roku.

4,Dziatalność jednostek ochotniczych Strazy PoŻarnych na tęręnie gminy i stan

przygotowania do akcji ratowniczych (wyjazd do poszczegolnych straznic).

5. Sprawy róznę.
6 . Zakor'rczenie po si edzenia.

Porz4dek posiedzenia stanowl' załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3.

Komisja przyjęt"a protokół Z poprzedniego posiedzenia Komisji
odbytego w dniu f4 lutego 2022 rok trzema głosami ,,Zd,, i dwoma

,,wstrzymuj4cymi się''. :Ę



Ad pkt 4.

Prowadzący w tym punkcie poprosił o-zabranie głosu radnego a Zarazem

Komęndanta Gminnego Zwi4zku oSP Grzegorza Zganiacza, który
poinformował, ze jednostki oSP na terenie gminy SQ gotowe do dziatań

ratowntczo _ gaśnlczych. Ponadto poprosił o pozytywne ustosunkowanie się

komisji do pisma w sprawie dofinansowania jednostki oSP w Fałkowie

w kwocie 4 000 złoĘch na zakup dwóch sztuk umundurowania.

Komisja pozy.tywnie ustosunkowała się do tej prośby. Komendant odniósł się
jeszcze do sprawy czerpania wody ze zbionrikow wodnych na terenie gminy.

Zdarzają się sytuacje, ze mieszkańcy zabraniają z ich korzystania w czasie

pozarów i nalęzałoby przypomnieć' ze jest to stan wyiszej konieczności.

Następnie Prezes jednostki oSP w Czermnie Stanisław Bernacki poinformował,

że przy budynku remizy w Czermnie straŻacy chc4 usfuowac paczkomat firmy

InPost.

W dalszej części obrad Komisja udał'a się do miejscowych remiz by zobaczyc

ich stan po remoncie w Czermnie i po wybudowaniu nowej w Fałkowie.

Ad pkt 5.

Jako pierwsza W tym punkcie głos zabrał.a Sekretarz Gminy

Barbara Badelska, która omówiła projekty uchwał przygotowanych na

najbltŻsze posiedzenie sesji planowane na dzien 30 marca biezęcego roku.

Projekty dotyczyły uchwał w sprawach :

I) Przyjęcia Gminnęgo Programu Profilaktyki i Rozwiązywanta Problemów

Alkoholov\Ych oraz Przeciwdziatania Narkomanii w Gminie Fałków na lata

2022 - 2023.

2) Przyjęcia Gminnego programu Wspierania Rodziny na Lata 2022 _ 2024 dla

Gminy Fatkow.

Następnie na posiedzenle Komisji przybył inspektor Wojciech Domański i

poinformował zebranych o ustaleniach Komisji Rozw.oju Gospodarczego na

posiedzeniu w dniu 25 marca biez4cego roku' W trakcie posiedzenia

wyjazdowego Komisja ta wyłoniła do remontu wspólnie z Urzqd'em

Marszatkowskim drogę w olszamowicach ,,ptZaZ pola i t4ki''.
z



Do remontu wybrano następujęce drogi rolnicze:

1,) Czerrnno za,,GS-em'' około 500 metrów'

2) Wola Szkucka (droga poprzęezna) - około.300 metrów,

3)Leszczyny - około 200 metrów,

oraz 
''poprawę'' 

drogi w Sulborowicach na odcinku około 500 metrów.

Ad pkt ó.

Po zrealizowaniu Ze porz4dku posiedzenia Przewodniczący Komisji
p o dzi ękował ws zystkim za udziat. i zamkn$ p o s i e dzenie.

Na tym protokół zakonczono.
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